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Deltagende a-kasser: 

Frie, LAKA, LH, NNF, BUPL, TL, AKA, FOA, CA, ASE, AJKS, 3F, Krifa, Metal, SL, HK, Det Faglige Hus, FAK, FTFA, 
MA 

Leverandører:  

NC, KMD 
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Ingen bemærkninger 

 

 

Ingen fejl 
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Udviklet på baggrund af ønske fra denne gruppe.  

Problemer m. test: LH kan ikke få adgang til testmiljøjet (er løst). Krifa har testet d.d. og det er testet ok. 
Krifa melder tilbage til DAK, hvad der præcist er testet, og så afklares det sammen med DAK, om det er 
tilstrækkeligt til at kunne lægge det i produktion.  

Ingen specifikke ønsker om, hvornår det lægges i produktion. Derfor hurtigst muligt. Ingen indvendinger 
mod, at det bliver i dagtimerne (kræver alene kort nedetid).  
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Bilag der er sendt ud er alt det, der tidligere er skrevet om tidligere aftaler. Er en anelse tyndt og kræver 
formentlig flere beskrivende ord.  

Enighed om, at det i denne form godt kan fungere som noget, der kan besluttes.  

Krifa: Bør delen omkring, at 0-perioder skal fjernes på vandreblanketten også indgå som en brancheaftale? 
Blev drøftet på sidste møde. Enighed om, at det enten skal fremgå som en brancheaftale eller indgå i 
kravspecifikationen.  

DAK: Er skrevet ind i kravspecifikationen. Generelt vigtigt, at vi er opmærksomme på, at aftaler skal skrives 
ned på det ene eller anden måde.  

DAK: Brancheaftaler handler om, hvad der er enighed om, at vi gør uden om systemet. Kravspecifikationen 
handler derimod om, hvad systemerne skal leve op til.  

FAK: Bør håndteringen af dobbelt medlemskab ikke være en brancheaftale?  

DAK: Jo, det bør vi drøfte på det kommende møde.  

Brancheaftalerne indstilles til DO-gruppen. Herefter kan a-kasserne kigge på, om aftalerne er 
implementeret fuldt ud.  
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Det er formuleret, at de ikke anvendes, men at de godt må sendes. Der er ikke ændret i teknikken. 
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Afslag 03_Bemærkninger er tilføjet. Det har man altid kunnet, men det har ikke stået i kravspecifikationen. 
Det er uklart, om det kan og skal bruges, men den bør fremgå, når muligheden er der.  

 

 

Det er tilføjet, hvad det handler om, så der ikke opstår tvivl om, hvorvidt feltet skal udfyldes eller ej. 
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Der er ingen tekniske ændringer – alene forklaringer.  

Ok til planen.  
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Oprydning i DO vil kræve IT-ændringer.  

På nuværende tidspunkt er det svært at se, at noget af det relle indhold i DO (næste slide) kommer til at 
udgå, eller at der bliver behov for at tilføje nyt, men det er naturligvis altid svært at forudsige.  

Opbakning til indstilling om at få ryddet op i DO, selvom det kræver IT-ændringer. Kræver naturligvis det er 
inden for en økonomisk rimelig grænse.  

Indstilling laves DO-gruppen. Herefter inddrages KMD. 
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Har været i drift siden 4.12.23.  
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Udover at tilføje det, der mangler, lander der en opgave hos a-kasserne.  

Det vil være en oprydningsopgave, som skal håndteres for at få sanktionsregistret til at stemme.  

 

 

Det er alene nødvendigt at rydde op i sankioner, der skal bruges fremadrettet, og som kan få konsekvenser 
ved overflytning.  

Oprydningen sker alene af hensyn til a-kasserne selv.  
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STAR har accepteret, at hvis der er udbetalt dagpenge efter ”           ”     anses arbejdskravet for 
udstået. STAR ville dog ikke håndtere dette for a-kasserne, hvorfor det er nødvendigt, at a-kasserne selv gør 
det.  
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Data bygger på udtræk fra STAR, som er sendt til DAK. Vi kender ikke cpr.nr. på medlemmerne.  
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Det nye er alene, at det håndteres af et system. Tidligere blev det håndteret via håndholdte beskeder fra én 
a-kasse til en anden. 

Der er enighed om, at DAK skal arbejde for, at der sendes en WSRM ved opdatering. DAK går videre til 
STAR. 
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Der bør ske det samme i ny a-kasse, som hvis medlemmet havde været medlem af den samme a-kasse.  

Forbrugte karantænetimer findes ved at kontakte gammel a-kasse eller via FLEUR.  

Minimumsløsningen er, at ny a-kasse reagerer på en WSRM og kontakter gammel a-kasse.  
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I forhold til oprydningen i kravspecfikationen og sanktioner, så har vi tidligere fjernet enkelte dele. Denne 
gang udgår det hele.  

Sanktionsregistret kender ikke til resttimer (+-) af en karantæne. Dette kan alene hentes via gammel a-
kasse eller FLEUR.  

Er ikke hentet i NC-kasser. Det skyldes, at DO kræver, at feltet omkring sanktioner udfyldes. Sanktioner er 
derfor ikke hentet via sanktionsregistret, da a-kassen (pga. melding fra NC) har forventet, at 
fraflytterkassen har sendt sanktioner via DO. Mener ikke, de har fået at vide, at de skulle indlæse 
sanktioner via DFDG.  

NC er på vej med en løsning, der kommer i drift inden længe (inden for 10 dage). Sanktioner læses ikke ind 
via sanktionsregistret før om 10 dage, når der sker tilflytning. NC har haft en forventning om, at der fortsat 
sendes sanktioner via DO, da der ikke er ændret i kravspecifikationen. Der blev fra DAKs side henvist til 
referatet fra sidste møde, hvor konklusionen blev, at der ikke blev ændret i selve kravet om, at der skal 
svares ja/nej til sanktioner, men a-kassen skal ikke lægge vægt på svaret, da det fra 4.12.23 var 
oplysningerne i sanktionsregistret, der var havde betydning. Er skrevet ind i kravspecifikationen på 
baggrund af sidste møde. Problemet der blev drøftet sidst handlede om a-kasser, der ikke svarede ja/nej til 
sanktioner, hvilket medførte fejl. Den manglende udvikling skyldes forskellig forståelse i NC-kasserne. 

Ovenstående må betyde, at der er hul for januar og februar 2024.  

Føniks har også udfordringer med at sende sanktioner afsted. Forventer at det er løst nu.  

Både NC og KMD har savnet information omkring behovet for at angive en dato. Mener derfor, at det har 
handlet om den måde, det er blevet kommunikeret på. Mener i øvrigt ikke, forventningerne til det 
forretningsmæssige brug har været klare. Enighed om at den del bør håndteres på et IT-gruppemøde.   
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Feriekontokontrol løser et problem, der var i forhold til DO med den gamle kontrol. Det skyldes, at a-kassen 
alene fremover får indlæst perioder, som spørges på. 

 

 

Enighed om, at der udarbejdes branheaftale om, at der foretages kontrol på medlemmer pr. 1. februar. Der 
udarbejdes indstilling til DO-gruppen.  
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Er ikke løst endnu. Der er dialog mellem Frie og ASE. ASE analyserer pt. fejl.  

Status kommer på næste møde.  

 

 

KMD kontakter de personer i a-kasserne, der står for domæneskift i a-kasserne.  

BUPL mener, at de har skiftet og er derfor uforstående. Udtrækket dækker over kald til DO i den seneste 
måned. Virker urealistisk, at BUPL ikke har kaldt det nye domæne den seneste måned. NC undersøger og 
kontakter evt. KMD omkring det.  
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